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ZÁPIS ZE  101. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ 
UNIVERZITY PARDUBICE, KONANÉHO DNE 13. 6. 2022 

 

Přítomni: Pató, Barták, Bartošová, Černá, Greplová, Grygar, Hanulík, Havlíček, Horálek, 
Jaklová, Keplová, Lavrenčíková, Prchal, Stoklasová, Viková  
 

Hosté: Kubeš, Reimannová, Hejduk, Krása, Rokyta, Valentinová, Vít 
 
Na začátku zasedání bylo přítomno 15 zvolených senátorů.  

 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 
2. Schválení programu jednání 
3. Projednání výroční zprávy o činnosti senátu za rok 2021 
4. Projednání výroční zprávy o činnosti fakulty za rok 2021 
5. Projednání výroční zprávy o hospodaření fakulty za rok 2021 
6. Projednání návrhu žádosti o udělení akreditace bakalářského studijního programu 

Religionistika – bez specializací a Religionistika – sdružené studium ve variantě maior 
i minor  

7. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS UPCE a jmenování dílčí volební komise 
8. Různé 

 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Po ukončení zasedání Akademické obce předsedkyně senátu Marta Pató ve 14:45 h. zahájila 
zasedání senátu, přivítala přítomné senátorky, senátory a hosty.  

Kryštof Barták (KVV) z komory studentů byl požádán, zda by se ujal role skrutátora.  

Hlasování:  12 PRO  0 PROTI  3 ZDRŽEL SE 

Skrutátorem se stal Kryštof Barták 

 

2. Schválení programu jednání 

Předsedkyně senátu seznámila přítomné s programem jednání a požádala o případné 
připomínky a následné schválení. 

Bez připomínek. 

Hlasování: 15 PRO  0 PROTI  0 ZDRŽEL SE 

Program jednání byl schválen. 

 

3. Projednání výroční zprávy o činnosti senátu za rok 2021 
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Předsedkyně senátu požádala senátory o dotazy ke zprávě, která byla přednesena na 
Akademické obci Mgr. Kateřinou Keplovou.  

 
Usnesení:  
Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal a schvaluje předloženou výroční 
zprávu o činnosti AS FF UPCE  za kalendářní rok 2021. 
 
Hlasování:  15 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

4. Projednání Výroční zprávy o činnosti fakulty za rok 2021 

Předsedkyně senátu požádala senátory o dotazy ke zprávě, která byla přednesena na 
Akademické obci děkanem Kubešem. 

Mgr. Keplová upozornila, že na str. 18 chybí název univerzity Severní Makedonie.  

Děkan Kubeš informoval, že případné další návrhy na úpravu zprávy o činnosti je možné ještě 
dokládat.  

 

Usnesení: 
Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal a schvaluje výroční zprávu o 
činnosti Fakulty filozofické UPCE za rok 2021 v předloženém znění. 
 
Hlasování:  15 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 
 
 

5. Projednání výroční zprávy o hospodaření fakulty za rok 2021 

Ke zprávě o hospodaření fakulty, kterou předložil na AO obci děkan Kubeš, proběhla diskuse 
zejména v rámci AO. Dotaz byl vznesen na využití dronu, který byl zakoupen z fakultních 
peněz, využívá ho zatím však pouze jediné pracoviště. Návrh využít dron mj. při propagačních 
akcích fakulty.  

Usnesení: 
Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal a schvaluje výroční zprávu o 
hospodaření Fakulty filozofické UPCE za rok 2021 v předloženém znění. 
 

Hlasování: 15 PRO  0 PROTI  0 ZDRŽEL SE 

Dr. Hanulík vyjádřil poděkování členům vedení fakulty za práci v nelehkém uplynulém roce, za 
transparentnost obou zpráv a vstřícný přístup v debatách. 

 

6. Projednání návrhu žádosti o udělení akreditace bakalářského studijního programu 
Religionistika – bez specializací a Religionistika – sdružené studium ve variantě maior 
i minor  

Proděkanka Reimannová seznámila senátory s návrhem žádosti. Bakalářský studijní program 
Religionistika je předkládán v souladu se strategickými cíli FF UPCE. Jedná se o inovaci SP, 
který je akreditován do února 2024. Záměr byl projednán na rozšířeném vedení UPCE. Při 
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projednávání na Radě studijních programů FF UPCE byly připomínky na provázanost 
s katedrou sociální a kulturní antropologie. 

V diskusi se k předložené žádosti vyjádřil dr. Horálek (KSKA) s tím, že za katedru předložení 
záměru podporuje. Dr. Krása podotkl, že antropologie náboženství je standardně součástí 
religionistiky a není konkurencí antropologii. 

Ze strany senátorů vznesen dotaz, jaký je rozdíl mezi záměrem a žádostí. Vysvětlila 
proděkanka Reimannová. Informace o celém procesu podávání záměru a žádostí o 
akreditaci je na intranetu viz 
priloha_c._2_schema_procesu_akreditace_sp_na_upce_178266_179667.pdf 

Proděkanka Reimannová poděkovala dr. Valentinové a dr. Krásovi za jejich iniciativu při 
reorganizaci KFR.  

Senátorka Viková vznesla dotaz, zda by bylo možné akreditační materiál zasílat senátu 
v takovém formátu, aby bylo možné v souboru vyhledávat. Ostatní senátoři se k tomuto 
požadavku připojili.  

Usnesení: 
Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal návrh žádosti o udělení 
akreditace bakalářského studijního programu Religionistika – bez specializací a 
Religionistika – sdružené studium ve variantě maior i minor. 
  

Hlasování:  15 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

7. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS UPCE a jmenování dílčí volební komise 

Předsedkyně senátu informovala senátory, že letos v březnu zanikl mandát senátorky 
zastupující FF ve studentské komoře AS UPCE, a tím nastala potřeba uspořádat doplňovací 
volby, z nichž vzejde nový zastupitel naší fakulty v tomto celouniverzitním orgánu. Jeho 
funkční období potrvá pouze do prosince 2022, kdy AS UPCE končí mandát. 

Volby proběhnou elektronicky dle volebního řádu AS UPCE.  

https://www.upce.cz/sites/default/files/public/luva3059/volebni-
rad_as_upce_2021_171274.pdf 
 

Návrhy v písemné podobě včetně písemného souhlasu kandidáta mohou volební komisi 
(prostřednictvím sekretariátů jednotlivých kateder či pracovišť členů volební komise) podávat 
všichni studenti FF. Volební komise zapíše na volební lístek pouze ty z kandidátů, kteří svou 
nominaci potvrdí písemným souhlasem.  
 
Uzávěrka přijímání návrhů:  
Pátek 9. září 2022   
 
Představení kandidátů: 
Elektronicky  
 
Termín voleb:  
Čtvrtek 22. září 2022, od 8:00 hodin, elektronicky 
Pátek 23. září 2022, do 16:00 hodin, elektronicky 

https://zamestnanci.upce.cz/sites/default/files/public/bakr3441/priloha_c._2_schema_procesu_akreditace_sp_na_upce_178266_179667.pdf
https://www.upce.cz/sites/default/files/public/luva3059/volebni-rad_as_upce_2021_171274.pdf
https://www.upce.cz/sites/default/files/public/luva3059/volebni-rad_as_upce_2021_171274.pdf
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Členové dílčí volební komise za FF:  
Lucie Hájková (KVV) 
Lukáš Hambálek (KAA) 
Vendula Cílečková (ÚHV) 
Náhradníci:  
Kateřina Korábková (KLKS) 
 

Informace jsou dostupné Volební rád Univerzity Pardubice (upce.cz) 

Ze strany senátorů vznesen dotaz, zda by v budoucnu i návrhy včetně souhlasu kandidáta 
mohly být podány elektronicky. Mělo by být konzultováno s právním oddělením, aby byla 
dodržena ochrana osobních údajů. 

Usnesení: 
Akademický senát Fakulty filozofické UPCE vyhlašuje volby do AS UPCE a jmenuje dílčí 
volební komisi ve složení – Lucie Hájková (KVV), Lukáš Hambálek (KAA), Vendula 
Cílečková (ÚHV), náhradnice Kateřina Korábková (KLKS). 
 

Hlasování:  15 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

8.Různé 

Dr. Hanulík vznesl dotaz na zveřejňování podmínek přijímacího řízení do doplňkového 
pedagogického studia (KVV). Má informace od studentů, že není zcela transparentní. 

Proděkanka Reimannová: pravidla a podmínky jsou na webu KVV. Je možné vznést oficiální 
dotaz na garanta DPS, případně vedoucího katedry. 

Bc. Bartošová upozornila na chybné informace na intranetu – RESO – přijímací řízení. 
Informovala studijní oddělení, ale doposud nebylo opraveno. 

Příští zasedání senátu bude 27. 6. 2022 od 13 hodin hybridně, předmětem bude projednání 
rozpočtu FF. 

 

V Pardubicích 15. 6. 2022 

 

Marta Pató, v. r. 

předsedkyně AS FF UPCE 

Zapsala: B. Krpatová 

 

 

 

https://www.upce.cz/sites/default/files/public/luva3059/volebni-rad_as_upce_2021_171274.pdf

